
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-04-19, § 20 

 

 Tid Torsdagen den 19 april 2012 kl 16.00 –  16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 26 april 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Theréz Randquist (M)   

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)   

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Lars Svärd (M) 

Patrik Silverudd (FP) för Daniel Forslund (FP) 

Lennart Tonell (MP) för vakant (MP) 

 

Ersättare:    

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)   

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)   

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Petra Dalunde, Martin Nord och Eva Olofsson samt borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin. 

 

 

 

 



  

 § 20 

Redovisa läget i programarbetet kring Stockholmsmässan. Svar 

på skrivelse från Maria Östberg Svanelind m fl (S) 
Dnr E2012-511-00426 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets tjänsteutlåtande till 

 Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) som svar på skrivelse angående begäran om 

 redovisning av läget i programarbetet kring Stockholmsmässan. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 29 mars 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Det är mycket välkommet att ta ett helhetsgrepp i planeringen. I det kommande 

 arbetet vill Miljöparitet att det främst fokuseras på de alternativ som innehåller 

 många bostäder i området, snarare än hotell, kontor och handel. Mindre 

 bullerkänsliga verksamheter som kontor kan läggas som barriär mot 

 Huddingevägen för att åstadkomma bättre boendemiljöer.  

 

 Studentbostäder är varmt välkommet, men det finns även ett stort behov av 

 andra små yteffektiva hyresrätter avsedda för unga som vill flytta hemifrån utan 

 att studera. Minst 20 procent av lägenheterna ska byggas för unga och studenter.  

 

 Energianvändningen ska vara inte överstiga den som gäller för passivhus.  

 

 Inom ramen för trafik, parkering och tekniska förutsättningar ska stärkta gång 

 och cykelstråk utredas som en del i det kommande planarbetet. Man bör även 

 titta på möjligheterna för en mycket låg parkeringsnorm i detta goda 

 kollektivtrafikläge. De parkeringsplatser som byggs ska främst vara 

 handikapparkeringar och platser vikta för bilpoolsbilar. Dessutom bör man se 

 över möjlighet att samutnyttja parkeringsutrymmena vid mässan. 

 

 Områdets naturvärden ska ha en framträdande plats i programarbetet. Idén om 

 att återskapa våtmarksförbindelsen till Magelungen ska tas tillvara och utredas 

 ordentligt. Placeringen av återvinningsstationer är ett återkommande problem i 

 staden, detta bör ses över redan i detta skede.  

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


